
ПРОТОКОЛ № 1 

 

засідання робочої групи районної ради 

 з  вивчення стану функціонування спортивних установ і організацій 

району та їх фінансування  

 

від  04 лютого 2020 року                                                              м. Житомир 

10-30 год 

 

Всього членів робочої групи – 8 (Котвицький С.В., Дєньга В.А., Кліменко 

В.М., Уницький С.О., Козел В.В., Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М., 

Приставський М.М.). 

Присутніх членів робочої групи - 5:   Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., 

Кліменко В.М., Уницький С.О., Козел В.В.  

Відсутніх членів робочої групи 3:  Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М., 

Приставський М.М. 

Всього членів робочої групи з правом дорадчого голосу – 6 (Горго В.М., 

Єпіфанцев І.В., Власюк Б.Я., Дворська А.В., Петрик Р.В., Лановий М.В.)   

Присутніх членів робочої групи з правом дорадчого голосу - 1: Єпіфанцев 

І.В. 

Відсутніх члені робочої групи з правом дорадчого голосу  – 5: Горго В.М., 

Власюк Б.Я., Дворська А.В., Петрик Р.В., Лановий М.В. 

 

У роботі комісії взяли участь: 

1.  Стах Василь Миколайович – заступник голови Житомирської районної 

ради. 

2. Мельник Катерина Вікторівна – заступник голови Житомирської 

райдержадміністрації. 

3. Подорожна Тамара Леонідівна- керуючий справами виконавчого 

апарату Житомирської районної ради 

4. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

Житомирської райдержадміністрації. 

5. Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, національно-

патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації. 

6. Стужук Валентин Володимирович - головний  спеціаліст відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації. 

7. Рєшотка Володимир – голова громадської організації «Житомирська 

районна федерація футболу» .  
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8. Бойко Віктор Васильович – голова районної Громадської організації 

ВФСТ «Колос».  

9. Бовсуновський Юрій Петрович – голова Громадської ради при 

Житомирській райдержадміністрації. 

10. Рєбдєв Ярослав Анатолійович- депутат районної ради. 

11. Якімець Андрій Вікторович- депутат районної ради. 

12.  Працівники виконавчого апарату районної ради. 

 

Кількість присутніх членів групи 5 з 8 дозволяє розпочати засідання і 

приймати рішення. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Щодо внесення змін до складу робочої групи. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович- голова робочої групи 

 

2. Звіт голови громадської організації «Житомирська районна федерація 

футболу»  про використання бюджетних коштів. 

Інформує: Рєшотка Володимир – голова громадської організації 

«Житомирська районна федерація футболу»   

3. Різне. 

 

1.СЛУХАЛИ: Щодо внесення змін до складу робочої групи. 

         Інформує: Котвицький Сергій Валерійович- голова робочої групи 

     Зазначив, що у зв’язку з надходженням заяви від Громадської ради при 

Житомирській райдержадміністрації щодо заміни представника від 

Громадської ради для участі у роботі робочої групи з вивчення 

функціонування спортивних установ та організацій Житомирського району, 

використання ними коштів районного бюджету,  видано розпорядження 

голови районної ради, відповідно до якого до складу робочої групи внесено 

зміни: виключено  Фоміненка Віктора Леонідовича як представника 

Громадської ради при Житомирській райдержадміністрації та включено 

Єпіфанцева Ігоря Володимировича як представника Громадської ради при 

Житомирській райдержадміністрації з правом дорадчого голосу. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про внесення змін до робочої групи для вивчення 

стану функціонування спортивних установ і організацій району та їх 

фінансування взяти до відома. 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

 

2.СЛУХАЛИ: Звіт голови громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу»  про використання бюджетних коштів. 



3 

 

Інформує: Рєшотка Володимир – голова громадської організації 

«Житомирська районна федерація футболу»   

Зазначив, що у 2019 році з районного бюджету виділялось приблизно 397 

тис. грн., проте організацією використано лише 191 тис. грн. Організація 

напряму не отримувала жодних коштів - кошти  надавалися відділом освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту райдержадміністрації, 

які було використано на проведення навчально-тренувальних зборів,  на 

оплату добових учасникам футбольним матчів. Завдяки співпраці з головами 

районної ради та райдержадміністрації було утворено шкільну футбольну лігу 

і команду «Сокіл». За час існування ліги було проведено 2 ліги, і команда 

«Сокіл» перестала існувати, оскільки виграла першу лігу і вийшла у вищу, де 

необхідно велику суму коштів, щоб підтримувати її функціонування, а у 

зв’язку з відсутністю коштів у районному бюджеті, відсутності допомоги з 

обласного бюджету та коштів спонсорів, самотужки команда існувати не 

може. 

ВИСТУПИЛИ: Козел В.В., член робочої групи, сказав, що хотів би почути 

від федерації футболу звіт про роботу і витрачання коштів за 2018-2019 роки. 

      Дмитрієва Р.М., начальник відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту райдержадміністрації, відповіла що на засідання 

робочої групи відділом були надані всі наявні накази, заяви та кошториси 

щодо потреби в коштах на проведення навчально тренувальних зборів та 

відомості про отримання таких коштів. Чи проводилися дійсно такі змагання і 

в той терм, який був заявлений, відділу не відомо. 

Котвицький С.В., голова робочої групи, зазначив, що це безпосередньо 

належить до повноважень відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту райдержадміністрації. 

Рєшотка В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», відповів, що навчально-тренувальні збори проводиись у 

лютому-березі 2019 року в смт Новогуйвинське на стадіоні бронетанкового 

заводу. Кошти вони отримували готівкою, за розрахунковою відомістю. Ці 

кошти виділялись як добові учасникам зборів та змагань.   

Єпіфанцев І.В., представник Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, член робочої групи з правом дорадчого голосу,  запитав 

чи є казначейський рахунок у федерації. 

Рєшотка В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», відповів, що ні, кошти отримувались готівкою. 

Єпіфанцев І.В., представник Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, член робочої групи з правом дорадчого голосу,   який 

запитав хто отримував кошти. 

Дмитрієва Р.М., начальник відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту райдержадміністрації, зазначила, що до 2019 року 

не було такої практики виділяти кошти дітям на змаганням, проте у 2019 році 

з’явилась така можливість і виділялись кошти з розрахунку 50-60 грн за участь 

у змаганнях (на 1 учасника) та 100 грн за навчально-тренувальні збори (за 1 

учасника). Сказала, що до відділу освіти передали функції щодо фізкультури і 

спорту з 1 січня 2019 року.  
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Бойко В.В., голова районної ради Громадської організації ВФСТ 

«Колос», зауважив, що документи підписували працівники відділу освіти і 

вони мали їх перевірити і здійснювати контроль за витрачаннями коштів, 

проведенням змагань, тренувальних зборів тощо. 

Стах В.М., заступник голови районної ради, запитав, скільки ігор було 

проведено федерацією у 2019 році. 

Рєшотка В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», відповів, що жодної офіційної. 

Бовсуновський Ю.П., голова Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, зазначив, що  у складі Громадської ради є відповідні 

фахівці і Громадська рада може провести громадську експертизу 

використання цих коштів. 

Єпіфанцев І.В., представник Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, член робочої групи з правом дорадчого голосу,  запитав 

як фінансується Новогуйвинська КДЮСШ, які кошти їй виділяються та як 

використовуються. 

Стужук В.В., головний  спеціаліст відділу освіти, національно-

патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації, відповів що це окрема установа, яка має свої 

казначейські рахунки і напряму отримує кошти, а відділ освіти, національно-

патріотичного виховання, молоді і спорту райдержадміністрації здійснює 

лише загальне керівництво.  

Єпіфанцев І.В., представник Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, член робочої групи з правом дорадчого голосу,  

зазначив, член робочої групи з правом дорадчого голосу,  що він є директором 

комунального закладу «Центр допризовної підготовки та військово-

патріотичного виховання» Житомирської районної ради і він (Центр) є теж 

окремою установою, проте обслуговує цей заклад централізована бухгалтерія 

відділу освіти, національно-патріотичного виховання, молоді і спорту 

райдержадміністрації, а у Новогуйвинській КДЮСШ є своя окрема 

бухгалтерія. Запитав чи доцільно утримувати окрему бухгалтерію в такій 

установі та вніс пропозицію перевірити витрачання бюджетних коштів цією 

установою. 

Головою робочої групи Котвицьким С.В. запропоновано запросити для 

участі у роботі сьогоднішнього засідання робочої групи представника відділу 

освіти, національно-патріотичного виховання, молоді і спорту 

райдержадміністрації Власюка М.П., який підписував документи щодо 

проведення навчально-тренувальних зборів у 2019 році у Новогуйвинському, 

їх фінансування тощо. 

Дмитрієва Р.М., начальник відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту райдержадміністрації, проінформувала про те. що 

нею особисто кілька разів повідомлено (по телефону та особисто) Власюка 

М.П. про те, що він має бути присутнім на засіданні робочої групи та надати 

відповідні пояснення щодо навчально-тренувальних зборів у 2019 році у 

Новогуйвинському, але той відмовився взяти участь у засіданні комісії. 
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Єпіфанцев І.В., представник Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, член робочої групи з правом дорадчого голосу,  

зазначив, член робочої групи з правом дорадчого голосу,  запропонував 

заслухати на наступному засіданні директора Новогуйвинської КДЮСШ 

Ступіна В.А. про отримані та використані кошти за період 2018-2019 років. 

 Котвицький С.В., голова робочої групи, підсумував все сказане,  

зазначив, що всі члени робочої групи дійшли згоди у тому, що витрачання 

коштів федерацією відбувалося з певними порушеннями, у т. ч. Бюджетного 

кодексу України. Наголосив на тому, що ніхто не знає чи дійсно така кількість 

людей відвідувала навчально-тренувальні збори і хто саме там був, а також 

відсутні документи щодо надання стадіону у користування та на яких умовах. 

З ким укладали договір на використання стадіону? А якщо проводили фут зал, 

то чи є договір та з ким на використання спортзалу та якого саме? Сказав, що 

компетенція робочої групи на цьому закінчується і тому потрібно повідомити 

про це компетентні органи. Повідомив, що може, як юрист за фахом, 

допомогти у складені такого звернення та заслухати це звернення на 

наступному засіданні, дату якого буде узгоджено у робочому порядку. Запитав 

членів робочої групи чи вважає робоча група, що кошти на навчально-

тренувальні збори на період з 13.02.2019р. по 15.03.2019р.  були виділені та 

використані з порушенням. 

 

Головуючий поставив на голосування наступне: «Чи вважає робоча 

група, що кошти на навчально-тренувальні збори на період з 13.02.2019р. по 

15.03.2019р.  були виділені та використані з порушенням?»: 

Результати голосування: «Так (За)» – 5 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., 

Кліменко В.М., Уницький С.О., Козел В.В.).  

 

Головуючий поставив на голосування наступне: «Заслухати на 

наступному засіданні, яке провести 20 лютого 2020 року,  директора 

Новогуйвинської КДЮСШ Ступіна В.А. про отримані та використані 

бюджетні кошти установою за період 2018-2019 років. Запросити на засідання 

директора Новогуйвинської КДЮСШ Ступіна В.А. Звернутися до директора 

Новогуйвинської КДЮСШ Ступіна В.А. про надання ним письмового звіту 

про роботу установи та використання бюджетних коштів»: 

Результати голосування: «Так (За)» – 5 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., 

Кліменко В.М., Уницький С.О., Козел В.В.).  

 

Головуючим поставлено на голосування наступне: «За результатами роботи 

засідання робочої групи доручити голові робочої групи Котвицькому С.В. 

додатково з’ясувати певні факти щодо наявності чи відсутності договору чи 

іншого документу (рішення, наказу тощо)  про використання стадіону у смт 

Новогуйвинське на період проведення навчально-тренувальних зборів з 

13.02.2019р. по 15.03.2019р., та підготувати текст звернення до 

правоохоронних органів і винести його на засідання робочої групи для 

прийняття рішення».   
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           Результати голосування: «За» – 5 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., 

Кліменко В.М., Уницький С.О., Козел В.В.).  

 

Головуючим поставлено на голосування наступне: «Звернутися до 

відділу освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації про надання інформації про використання коштів 

районною федерацією футболу з повторним наданням усіх підтверджуючих 

документів».  

 Результати голосування: «За» – 5 (Котвицький С.В.,    Дєньга В.А., 

Кліменко В.М., Уницький С.О., Козел В.В.).  

 

Враховуючи результати голосування робоча група 

ВИРІШИЛИ: 1) Вважати, що кошти на навчально-тренувальні збори на 

період з 13.02.2019р. по 15.03.2019р.  були виділені та використані з 

порушенням. 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

 

                        2) Заслухати на наступному засіданні робочої групи, яке 

провести 20 лютого 2020 року,  директора Новогуйвинської КДЮСШ Ступіна 

В.А. про отримані та використані бюджетні кошти установою за період 2018-

2019 років та запросити на засідання робочої групи директора 

Новогуйвинської КДЮСШ Ступіна В.А. Звернутися до директора 

Новогуйвинської КДЮСШ Ступіна В.А. про надання ним письмового звіту 

про роботу установи та використання бюджетних коштів. 

      «За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

 

                      3) За результатами роботи засідання робочої групи доручити 

голові робочої групи Котвицькому С.В. додатково з’ясувати певні факти щодо 

наявності чи відсутності договору чи іншого документу (рішення, наказу 

тощо)  про використання стадіону у смт Новогуйвинське на період проведення 

навчально-тренувальних зборів з 13.02.2019р. по 15.03.2019р., та підготувати 

текст звернення до правоохоронних органів і винести його на засідання 

робочої групи для прийняття рішення. 

      «За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 
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4)  Звернутися до відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту райдержадміністрації про надання інформації про 

використання коштів районною федерацією футболу з повторним наданням 

усіх підтверджуючих документів. 

 «За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

 

 

Голова робочої групи                  С.КОТВИЦЬКИЙ 

 

 

 

 

Члени робочої групи: 

Дєньга В.А.               ________________ 

Козел В.В.                 ________________ 

Кліменко В.М.          ________________ 

Уницький С.О.          ________________ 


